

**RISE and let your light SHINE –
You are the HOPE of many desperate people and peoples**

I have seen expressions of tremendous support for the PPC and myself while campaigning in Beauséjour. So many wonderful folks, from every community have passionately thanked me for running, and have assured me that they are voting or have already voted for the PPC. I am becoming confident that we **could win**.

That is not good enough though. We **must win!** Desperate mothers, nurses, teachers, bus drivers, fire fighters, government employees. etc etc are pinning their hopes on us. They are losing their jobs and much more because they will not be part of deadly vaccine mandates.

They vote for us with tears in their eyes and fervent prayers in their hearts. And not only they but also the citizens of Europe, and Australia and New Zealand, look to us, to Canada, as their last hope for freedom. The PPC is now the slender thread of **hope** in the world. This thread **must hold** and you, the voters of Shediac, Sackville, Richibucto, Dieppe, Cocagne, Bouctouche, Memramcook, and all of the other wonderful communities of Beauséjour, are the fibres of this slender thread.

My dear friends of Beauséjour, we must not, cannot fail. Please rise up, hold the line **and VOTE**.

Please **VOTE** for the **PPC**, **VOTE for Jack**,

because you and people like you can change the world for the better
by **restoring the true north strong and free!**

www.jack-minor.ca

The **PPC** stands for the People's Party of Canada,
people just like you standing up for people just like you.



The **PPC** stands for

- ✓ constitutional rights and freedom
- ✓ responsible government spending
- ✓ Canadian pension funds invested in Canadian business, not in Communist China
- ✓ government restraint by constitutional democracy
- ✓ the genuine supremacy of parliament
- ✓ real science by the best scientists
- ✓ uncensored national debate
- ✓ no vaccine mandates and no vaccine passports
- ✓ common sense Canadian solutions

**VOTE and let your vote SHINE –
Your vote is the HOPE of many desperate people and peoples**

LEVEZ-VOUS et laissez votre lumière BRILLER – Vous êtes l'ESPOIR de beaucoup de personnes et de peuples désespérés

J'ai vu des expressions d'un énorme soutien au PPC et à moi-même pendant ma campagne à Beauséjour. Tant de gens merveilleux, de toutes les communautés, m'ont passionnément remercié pour ma candidature et m'ont assuré qu'ils votaient ou avaient déjà voté pour le PPC. Je deviens confiant que nous **pourrions gagner**.

Ce n'est pas assez bon cependant. Nous **devons gagner!** Des mères désespérées, des infirmières, des enseignants, employés du gouvernement, des chauffeurs de bus, des pompiers, etc., etc., placent leurs espoirs sur nous. Ils perdent leur emploi et bien plus encore parce qu'ils ne feront pas partie des mandats mortels des vaccins.

Ils votent pour nous les larmes aux yeux et de ferventes prières dans le cœur. Et non seulement eux, mais aussi les citoyens d'Europe, d'Australie et de Nouvelle-Zélande, nous considèrent comme leur dernier espoir de liberté. Le PPC est désormais le mince fil **d'espoir** dans le monde. Ce fil **doit tenir** et vous, les électeurs de Shediac, Sackville, Richibucto, Dieppe, Cocagne, Bouctouche, Memramcook et toutes les autres merveilleuses communautés de Beauséjour, êtes les fibres de ce fil ténu.

Mes chers amis de Beauséjour, il ne faut pas, et ne peut pas faillir. S'il vous plaît, levez-vous, maintenez la ligne et **VOTEZ**.

S'il vous plaît **VOTEZ** pour le **PPC**, **VOTEZ pour Jack**,

parce que vous et des gens comme vous pouvez changer le monde pour le mieux

en **restaurant le vrai nord fort et libre !**

www.jack-minor.ca

Le **PPC** représente le Parti Populaire du Canada, des gens comme vous défendent des gens comme vous.



Le **PPC** signifie

- ✓ droits constitutionnels et liberté
- ✓ dépenses publiques responsables
- ✓ les fonds de pension canadiens investis dans les entreprises canadiennes, pas dans la Chine communiste
- ✓ retenue gouvernementale par la démocratie constitutionnelle
- ✓ la véritable suprématie du parlement
- ✓ vraie science par les meilleurs scientifiques
- ✓ débat national non censuré
- ✓ pas de mandats de vaccins et pas de passeports vaccinaux
- ✓ des solutions canadiennes de bon sens

VOTEZ et laissez votre vote BRILLER – Votre vote est l'espoir de nombreux peuples désespérés